
RADAGMINY
CEWICE

Protokól Nr XXXVIIII O

z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 29 kwietnia 2010 r.

Obecni na sesii:

- radni wg listy obecnosci,

- sohysi wg listy obecnosci,

- zaproszeni goscie wg listy obecnosci,

- Wójt Gminy Cewice,

- Sekretarz Gminy,

f' -Skarbnik Gminy,
-Tadeusz Krawczyk - pracownik UG Cewice,

- radca prawny,

-protokolant,

- publicznosc.

Ad. l.

XXXVII sesje Rady Gminy Cewice otworzyl Przewodniczacy Stanislaw
Palubicki, witajac wszystkich bioracych udzial w dzisiejszej sesji. Nastepnie na
podstawie listy obecnosci stwierdzil prawomocnosc obrad, gdyz obecnych bylo
14 radnych. Nieobecny radny Gabriel Piechowiak.

Ad. 2.

Przewodniczacy Rady poinformowal radnych, iz godzine przed sesja zostal
wylozony celem zapoznania sie protokól z ostatniej, czy w zwiazku z tym
odczytujemy protokól czy przyjmujemy bez odczytywania? -
Radny Bernard Gosz wnioskowal o przyjecie protokolu bez odczytywania.

Radni jednoglosnie opowiedzieli sie za wnioskiem zgloszonym przez radnego
Bernarda Gosz, wiec protokól zostal przyjety bez odczytywania.
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Ad. 3.

Przewodniczacy obrad odczytal projekt porzadku dzisiejszej sesji, który
przedstawia sie nastepujaco:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyjecie protokolu z ostatniej sesji.
3. Przyjecie porzadku obrad.
4. Informacje:

a) przewodniczacych komisji,
b) Wójta Gminy,
c) Przewodniczacego Rady Gminy.

5. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Gminy Cewice
na rok 2010

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia szczególowych zasad, sposobu i.trybu
udzielania ulg w splacie naleznosci pienieznych majacych charakter
cywilnoprawny, warunków dopuszczalnosci pomocy publicznej w przypadkach,
w których ulga stanowic bedzie pomoc publiczna oraz wskazania organu lub
osoby uprawnionych do udzielania tych ulg

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

7. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVI/227/10 Rady
Gminy Cewice z dnia 10 marca 2010 r. w sprawie trybu postepowania o
udzielenie dotacji z budzetu gminy podmiotom nie zaliczanym do sektora
finansów publicznych i nie dzialajacym w celu osiagniecia zysku, sposobu jej
rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

-
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8. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytulu
wykonania budzetu za 2009 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinie Komisji stalych Rady Gminy,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

9. Podjecie uchwaly w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia
regulaminu okreslajacego wysokosc oraz szczególowe warunki przyznawania
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz
niektórych innych skladników wynagrodzenia, a takze wysokosci,
szczególowych zasad przyznawania i wyplacania dodatku mieszkaniowego

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

10. Podjecie uchwaly w sprawie zalozenia przedszkola publicznego oraz
nadania statutu

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

11. Podjecie uchwaly w sprawie wlaczenia Przedszkola Publicznego w
Cewicach do Zespolu Szkól w Cewicach

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Zdrowia, Kultury i Sportu
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

12.Zapytania i oswiadczenia radnych.
13.Zamkniecie obrad sesji.

Do przedstawionego porzadku obrad radni nie wniesli uwag, wiec zostal
poddany pod glosowanie. W wyniku glosowania jawnego porzadek sesji zostal
przyjety jednoglosnie.

-

Ad.4a.

Przewodniczacy komisji stalych Rady Gminy Cewice zlozyli sprawozdanie ze
swojej pracy w okresie miedzysesyjnym.
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Ad.4b.

Wójt Gminy poinformowal o najwazniejszych sprawach:

1. W zwiazku z katastrofa pod Smolenskiem obchodzone byly dni zaloby
narodowej. Z inicjatywy rady gminy, wójta oraz ksiedza proboszcza parafii
Cewice zostala odprawiona msza w intencji osób, które zginely pod
Smolenskiem. Wójt podziekowal za udzial w mszy. Wylozona równiez byla
ksiega kondolencyjna, która zostala nastepnie zlozona w archiwum Urzedu
Stanu Cywilnego w Cewicach.
2. Co roku odbywaly sie obchody swiat majowych w naszej gminie. W tym roku
nie organizujemy imprez sportowo-rekreacyjnych ze wzgledu na ostatnie dni
tzn. tragedie, która dotknela Polske, ale równiez ze wzgledu na to, ze trwa
budowa amfiteatru przy GCK oraz ze wzgledu na bardzo mala obsade
pracowników GCK. Imprezy odbeda sie w innym terminie. Pan Grzegorz Palasz
zaprosil na uroczystosc w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bukownie, która
odbedzie sie w dniu 03 maja 2010 r. o godz. 15.00.
3. W tym roku fizycznie realizowane sa inwestycje:
1) sala w Maszewie - w chwili obecnej zostaly wstrzymane prace .przez
inspektora nadzoru poniewaz projektant blednie sporzadzil ekspertyze
i w wyniku rozbiórki sufitu stwierdzono m. in. ugiecie podciagów, a po odbiciu
tynku stwierdzono, ze sciany sa zawilgocone i nalezy zrobic odgrzybienie.
Projektant zostal zobowiazany do opracowania nowej ekspertyzy i projektu
zamiennego celem zlozenia wniosku o zmiane decyzji pozwolenia na budowe.
Wobec zaistnialej sytuacji konieczne jest wykonanie robót dodatkowych,
aneksowanie umowy z Marszalkiem Województwa Pomorskiego oraz
wykonawca, co do terminu zakonczenia robót.
2) w trakcie realizacji jest budowa Centrum Artystyczno-Kulturalnego
w Cewicach.

3) przekazano plac budowy wSiemirowicach.
4) podpisano rozstrzygniecie przetargu na budowe sieci wodociagowej
polaczenie wodociagu Bukowina-Lebunia.
5) do przetargu "Centrum rekreacyjno-sportowe etap II - budowa placu zabaw,
wiaty w Osowie" nikt nie przystapil, wobec czego zostanie rozpisany drugi
przetarg.
6) Oskowo - "Zagospodarowanie terenu sportowo-rekreacyjnego budowa
obiektów malej architektury wraz z zagospodarowaniem terenu rekreacyjno-

-
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wypoczynkowego", wniosek znalazl sie na liscie projektów rekomendowanych
do dofinansowania z PROW 2007-2013 i w chwili obecnej jest oceniany pod
wzgledem formalnYmprzez Marszalka.
7) w ramach programu "Radosna szkola" przyznano srodki szkolom
w Cewicach i Lebuni na budowe placów zabaw. Czekamy na podpisanie
umowy.

Ad. 5.

Uchwale w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Gminy Cewice na rok 2010
omówila Pani Maria Franciszczak. Wyjasnila, ze zmiany dotycza glównie
zadan inwestycyjnych.

Komisja Budzetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowala proponowane zmiany.

Pytan i uwag ze strony radnych nie bylo, wiec Przewodniczacy Rady odczytal
uchwale i poddaljapod glosowanie.

Radni jednoglosnie opowiedzieli sie za podjeciem powyzszej uchwaly.

r

W zwiazku z tym, iz zostaly wprowadzone zmiany do projektu uchwaly, który
otrzymali radni, Przewodniczacy Stanislaw Palubicki oglosil 10 minutowa
przerwe w obradach celem zaopiniowania uchwaly przez Komisje Budzetu
i Rozwoju.

Stan Rady po przewie - 14 radnych.

Ad. 6.

Skarbnik Gminy przedstawila uchwale w sprawie okreslenia szczególowych
zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w splacie naleznosci pienieznych
majacych charakter cywilnoprawny, warunków dopuszczalnosci pomocy
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowic bedzie pomoc' publiczna
oraz wskazania organu lub osoby uprawnionych do udzielania tych ulg.

-

W imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju opinie pozytywna przedstawil Pan Jan
Klebba.
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Uwag radni nie mieli, wiec uchwale odczytano i poddano pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 7.

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVI/227/10 Rady Gminy Cewice
z dnia lO marca 2010 r. w sprawie trybu postepowania o udzielenie dotacji
z budzetu gminy podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych
i nie dzialajacym w celu osiagniecia zysku, sposobu jej rozliczania oraz
sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania zostala omówiona przez
Pania Marie Franciszczak.

Przewodniczacy Jan Klebba przedstawil opinie pozytywna Komisji Budzetu "
i Rozwoju.

Ze strony radnych uwag nie bylo, wiec Przewodniczacy Rady odczytal uchwale
i poddal ja pod glosowanie.

Uchwale Nr XXXVII//237/l0 zostala przez Rade Gminy Cewice podjeta
jednoglosnie.

Ad. 8.

Na wstepie Przewodniczacy Rady zwrócil sie do Przewodniczacego Komisji
Rewizyjnej o odczytanie wniosku, który sporzadzila komisja w sprawie
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Cewice z tytulu wykonania budzetu
gminy za rok 2009. Wniosek nastepnie zostal przeslany celem zaopiniowania
przez Regionalna Izbe Obrachunkowa Oddzial Zamiejscowy w Slupsku.

Przewodniczacy Wieslaw Dolinski odczytal wniosek Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy Cewice w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Cewice
z tytulu wykonania budzetu gminy za rok 2009.

Nastepnie Przewodniczacy Stanislaw Palubicki odczytal uchwale
Nr 020/g214/R/IV/IO Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Gdansku z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu
z wykonaniabudzetu Gminy Cewiceza 2009r., jak równiez odczytal uchwale
Nr 051/g214/A/IV/l0 Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Gdansku z dnia 13 kwietnia 2010 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Cewice.

-
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Po odczytaniu Pan Stanislaw Palubicki zwrócil sie o wyrazenie opinii przez
wszystkie Komisje Rady odnosnie sprawozdania z wykonania budzetu za rok
2009.

Przewodniczacy Andrzej Teodoruk poinformowal, ze Komisja Infrastruktury
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska szczególowo analizowala na
swoim posiedzeniu sprawozdanie z wykonania budzetu za 2009 rok, które
jednoglosnie zaopiniowala pozytywnie, jak równiez opowiedziala sie za
udzieleniem Wójtowi Gminy absolutorium.

Przewodniczaca Krystyna Jaloszynska poinformowala, ze Komisja Oswiaty,
Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu równiez pozytywnie zaopiniowala
sprawozdanie z wykonania budzetu za 2009 r.

Przewodniczacy Jan Klebba w imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju przedstawil
opiniepozytywnaodnosniesprawozdaniaz wykonaniabudzetuza 2009rok.

Nastepnie Przewodniczacy obrad zwrócil sie do radnych, z zapytaniem czy ktos
z radnych chce zabrac glos, czy ma jakies uwagi?

W zwiazku z tym, iz nikt z radnych nie zabral glosu i nie mial uwag,
Przewodniczacy Stanislaw Palubicki odczytal uchwale w sprawie udzielenia
Wójtowi Gminy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2009 rok.

r

Rada Gminy Cewice w wyniku glosowania jawnego opowiedziala sie
jednoglosnie za udzieleniem Wójtowi Gminy absolutorium z tytulu wykonania
budzetu za 2009 rok (za - 14).

Przewodniczacy Rady pogratulowal Wójtowi Gminy i Sk~rbnikowi Gminy.

Glos zabral Pan Grzegorz Palasz, który podziekowal radnym za udzielenie
absolutorium, lecz podkreslil, ze jest to wspólna praca z rada. Podziekowal za
pozytywne opiniowanie propozycji do budzetu, które wspólnie zostaly
wypracowane z pracownikami. Podziekowal Pani Marii Franciszczak

i referatowi ksiegowemu za pilnowanie oraz kontrolowanie wydatków zgodnie
z ustawa o finansach publicznych. Podziekowal równiez Pani Alicji Krupskiej
i jej zespolowi za przygotowanie oraz realizacje inwestycji. Panu Tadeuszowi
Krawczyk i Zespolowi Komunalnemu za kontrole gospodarki wodno-sciekowej,
ze to wszystko sprawnie funkcjonuje. Sekretarzowi Gminy za organizacje pracy
w urzedzie. Dodal, ze jest to nasza grupowa satysfakcja, ze udalo nam sie
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wspólnie zamknac ten rok. Podziekowal za wspólprace i udzielenie
absolutorium, tym bardziej, ze jest to ostatnie absolutorium wójta.

W dalszej czesci Przewodniczacy Rady oglosil 10 minutowa przerwe
w obradach sesji.

Stan Rady po przerwie - 14 radnych.

Ad. 9.

Wójt Gminy przedstawil uchwale w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli,
ustalenia regulaminu okreslajacego wysokosc oraz szczególowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za
warunki pracy oraz niektórych innych skladników wynagrodzenia, a takze
wysokosci, szczególowych zasad przyznawania i wyplacania dodatku
mieszkaniowego. Wyjasnil, iz proponowane zmiany byly konsultowane
z Zwiazkiem Nauczycielstwa Polskiego Oddzial w Cewicach i mieszcza sie
w ramach budzetu.

Przewodniczaca Krystyna Jaloszynska wyrazila opinie pozytywna w imieniu
Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu.

Radni uwag nie mieli, wiec uchwala zostala odczytana i poddana pod
glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 10.

W punkcie tym Pan Grzegorz Palasz wyjasnil, iz sprawa zalozenia przedszkola
publicznego w Cewicach bardzo szeroko zajmowala. sie Komisja Oswiaty,
Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu. Nastepnie omówil uchwale
w sprawie zalozenia przedszkola publicznego oraz nadania statutu.

Komisja Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu jednoglosnie
pozytywnie zaopiniowala powyzsza uchwale.

Ze strony radnych uwag nie bylo, Przewodniczacy obrad odczyt~l uchwale,
a nastepnie przeprowadzil procedure glosowania.

-

Rada Gminy Cewice jednoglosnie podjela uchwale w sprawie zalozenia
przedszkola publicznego oraz nadania statutu.
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Ad. 11.

Uchwala w sprawie wlaczenia Przedszkola Publicznego w Cewicach
do Zespolu Szkól w Cewicach zostala omówiona przez Wójta Gminy. Wyjasnil,
iz uchwala dotyczy spraw organizacyjnych i wzgledów oszczednosciowych. Nie
chcemy tworzyc dodatkowej jednostki organizacyjnej, lecz jesli chodzi
o sprawy ksiegowe to budzet bedzie prowadzony oddzielnie, aby byly widoczne
koszty utrzymania przedszkola.

Przewodniczaca Krystyna Jaloszynska przedstawila opinie pozytywna Komisji
Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu.

Radni pytan nie mieli, Przewodniczacy Stanislaw Palubicki odczytal uchwale
i poddal pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala Nr XXXVII/241/10 zostala podjeta
jednoglosnie.

Ad. 12.

W punkcie tym glos zabrali:

- radna Krystyna Kujawska zwrócila sie z zapytaniem odnosnie budowy
biogazowi w Maszewie, co dalej poniewaz mieszkancy sie pytaja.

- radnaAnnaKubica- w zwiazku z incydentami, które mialy miejsce w dniach
zaloby, flagi, które wisialy na budynku osrodka zdrowia, zostaly popisane,
powyrywane, szyby popisane. Czy bylaby mozliwosc, aby ktos sie zaopiekowal
tym budynkiem, kiedy nikogo w nim nie ma po godzinach pracy?

Wójt Gminy wyjasnil, ze jesli chodzi o biogazownie w Maszewie, to
postepowanie jest w toku. Po przeanalizowaniu wójt ustosunkowal sie do tych
zarzutów w porozumieniu z pracownikami. W dniu wczorajszym wójt podpisal
odpowiedz na zarzuty mieszkanców. Rada Gminy ma dwa wyjscia przyjac lub
odrzucic zarzuty. Ale co najwazniejsze inwestor sie jeszcze nie okreslil, co do
realizacji inwestycji. W miesiacu maju- czerwcu sprawa powinna sie wyjasnic.

-
Natomiast sprawa ochrony budynku osrodka zdrowia to warto prze~nalizowac
koszty montazu monitoringu i wtedy policja ma dowód na to kto to zrobil.
Zajmiemy sie ta sprawa.

- sohys Danuta Plotka - czy to prawda, ze na Karwicy Górnej bedzie otwarta
zwirownia poniewaz ludzie pytaja?
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Pan Grzegorz Palasz udzielil odpowiedzi, ze rolnik ma poklady zwiru, który
chcialby wydobywac, ale nic nie moze robic poniewaz sa sprzeciwy
mieszkanców. Mieszkancy, którzy mieszkaja od lat na tym terenie, daja sie
podpuszczac przez osoby przebywajace z zewnatrz. Ludzie ci nie dbaja o interes
ludzi lokalnych przeciez nasi mieszkancy musza cos robic z czego zyc.

- soltys Krystyna Drywa zwrócila sie z zapytanie co bedzie dalej z projektem
rozbudowy budynku szkoly w Popowie?

Wójt Gminy wyjasnil, iz na dzien dzisiejszy nie mozemy realizowac tego
projektu, bo gmina nie ma pieniedzy i wy jako stowarzyszenie nie macie
pieniedzy. Nie ma sensu zlecac przygotowania dokumentacji skoro nie mamy
srodków. Tak jak mówilismy na spotkaniu zostanie to zadanie wpisane do WPI
Gminy Cewice na lata 2012-2015. Nikt wam tych pieniedzy soleckich nie
zabiera mozecie je w tym roku przeznaczyc na inny cel.

- soltys Jan Itrych - czy sa podjete jakies dzialania odnosnie p lacu zabaw
w Krepkowicach?

Pan Grzegorz Palasz poprosil, aby zglosic sie do Pani Alicji Krupskiej,
poniewaz nie chce wprowadzac w blad, a Pani Krupska udzieli ws zelkich
informacji odnosnie dzialan, które z ostaly podjete w sprawie b udowy placu
zabaw w Krepkowicach.

Na koniec oddano glos Panu Józefowi Kwidzinskiemu.

Ad. 13.

W zwiazku z tym, iz porzadek przygotowany na XXXVII sesje Rady Gminy
Cewice zostal wyczerpany, Przewodniczacy Stanislaw Palubicki dokonal
zamkniecia obrad o godz. 15.40.

Protokólowala:

Marzena ~akowiak~
PRZEW~CY RADY--r-.._---

tanisla
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